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Svar på interpellation från Karl-Johan Nybell (C) angående 
fällda träd längs med Vendevägen. 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 10 juni 2024 ställde Karl-
Johan Nybell (C) en interpellation till mig gällande fällda träd längs med 
Vendevägen.


Interpellationen utmynnar i 5 frågor som jag besvarar enligt 
följande: 

Anledningen till att ett flertal björkar fällts på Vendevägen är att de efter 
förvaltningens inventering visat sig utgöra en risk. De kunde alltså falla. 
Det var inte aktuellt att vänta med fällningen för att se om några träd 
eventuellt skulle återhämta sig. På en sådan trafikerad sträcka som 
Vendevägen måste förvaltningen se till säkerheten i första hand.  


Den ensamma linden var en del av den tidigare omnämnda 
inventeringen vilken utfördes under 2023 och som omfattade hela allén 
längs Vendevägen. Denna lind hade tyvärr en omfattande fläkskada på 
stam från central klyka och 2 meter ner till marken i sydväst. Veden i 
stammen lät rötad och det fanns en hålighet på stammen. Det 
bedömdes att det fanns en förhöjd risk för kollaps av trädet och då 
toleransen för en sådan kollaps är låg på en så vältrafikerad plats så 
beslöt förvaltningen att linden skulle fällas och ersättas med en ny 
skogslind. Efter en godkänd dispensansökan från Länsstyrelsen fälldes 
trädet.  

 

Anledningen till att förvaltningen låtit fräsa bort stubben är att 
återplanteringen måste ske på samma plats som det ursprungliga 
trädet växte.   


Robert Nibelius (M)

Ordförande Tekniska Nämnden



